## 2016 新皈依穆斯林課程

## **2016 Courses for New Converted Muslims**

一、主旨:長久以來,新皈依穆斯林因缺乏初期的學習和其他穆斯林的關懷,以 致有些人逐漸從伊斯蘭社會中消失,實屬可惜。故本會提供「伊斯蘭基本知 識」和「我的穆斯林新生活」課程,以幫助新皈依穆斯林進一步了解自己的 宗教,並期望學習後將宗教知識運用在日常生活中。

Purpose: It is a pity that since long time new converted Muslims are disappearing from Islamic societies because of short of Islamic knowledge and lack of care from other Muslims. Therefore, IAT offers two courses for them to know more about our religion: Fundamentals of Islamic Knowledge and My New Muslim Life, with the expectation that this knowledge will be applied in their daily life after learning.

二、課程表: 如附件

Syllabus: See Appendix

三、主辦單位:台灣伊斯蘭協會

**Organizer:** Islamic Association of Taiwan

四、對象:新皈依穆斯林;對伊斯蘭不熟習的穆斯林配偶及子女。

Target Audiences: New converted Muslims; Muslim spouses and kids who are not familiar with Islam.

五、時間:2016年 3/27、6/26、9/25、12/25 星期日 14:00-17:00

**Time:** 2016年 3/27, 6/26, 9/25, 12/25 Sunday 14:00-17:00

六、地點:臺北市大安區新生南路1段157巷19號三樓(臺北市客家藝文活動中 心)

Place: F 3, No. 19, Lane 157, Sec. 1, Xinsheng S. Rd., Da'an District, Taipei City (Taipei City Hakka Art and Culture Center)

七、人數:10~30人

Number of Audience: 10 ~ 30 people.

八、講師:歐馬教長

Lecturer: Imam Omar Ayash

九、學費:免費

**Tuition:** Free of charge

十、講師背景:

學歷:學士,主修伊斯蘭及阿拉伯語,敘利亞伊斯蘭傳道學院。

經歷: 敘利亞伊斯蘭傳道學院教師; 香港中文大學教師; 台北清真寺基金會

首席教長;台灣伊斯蘭協會理事長

## **Lecturer's Background:**

Educational degree: BA on Islam & Arabic, Faculty of Dawa and Islamic Studies in Syria

Experience: Teacher of Faculty of Dawa and Islamic Studies in Syria; Instructor of Chinese University of Hong Kong; Chief-Imam of Taipei Grand Mosque Foundation, President of Islamic Association of Taiwan.

## 附件 Appendix

口 #H <b>D</b> 24 5	□士目目 <b>□</b> :	市 交 Contant
日期 Date	時間 Time	內 容 Content
3月27日	14:00-17:00	認主學
		Know your Lord
		先知穆罕默德之生平簡介
		Brief introduction of Prophet Muhammad
		伊斯蘭的重要節日
		Important Festivals in Islam
6月26日	14:00-17:00	伊斯蘭的六大信仰
		Six Pillars of Belief
		伊斯蘭的五大樑柱
		Five Pillars of Islam
		伊斯蘭的道德觀
		Islamic morality
9月25日	14:00-17:00	如何做大、小淨
		How to make wudu and ghusl
		如何做禮拜 (唸詞)
		How to pray (oral)
		如何做禮拜 (動作)
		How to pray (action)
我的穆斯林新生活		
My New Muslim Life		
日期 Date	時間 Time	內 容 Content
12月25日	14:00-17:00	如何與我的非穆斯林家人和朋友相處
		How to get along with my non-Muslim family
		and friends?
		食、衣、娛樂、生活等注意事項
		Notes for diet, dress, entertainment and life
		丈夫和妻子之權力與義務
		Rights and duties of husband and wife